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Verslag BO 17/08/2021 om 10u00 

 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Marleen 
Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Luc Weemaes, Roel 
Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op deze bestuursvergadering. 

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd  01/07/2021 
Het verlag werd goedgekeurd. 

 
3. Financieel: 

• financieel mei – juni: 
✓ Opbrengsten andere drukwerken: zijn voornamelijk de inkomsten van het 

extra magazine Duitsland 
✓ Het bedrag van Lowa is nog niet binnen.  
✓ Raming subsidies Sport Vlaanderen 557.000 euro.  
✓ De clubs hebben allemaal de coronasubsidies ontvangen.  
✓ 1 club met betaal achterstand. De penningmeester heeft hem gisteren nog 

telefonisch gecontacteerd. Er zal een aangetekende zending gestuurd.  
 

• cashless betalen: 

Er is een evaluatievergadering geweest met Easypayments. De 2 clubs die ervaring 

hadden namen hieraan deel. Ze gaan dit beter uitschrijven en kaderen naar onze 

clubs. Er is enkel een kopie nodig van het ID van 2 personen die in het KBO zijn 

opgenomen.  

De apparaten op zich en de werking de dag zelf verliep vlekkeloos. Eenmaal de 

administratie achter de rug is alles gebruiksvriendelijk. Op de testtochten werd, 

zonder verwittiging van de deelnemers, 1/3 contactloos betaald.  

 

 

 

• begroting 2022 

De financiële commissie kwam samen om te werken aan de begroting van 2022. Het 

beleidsplan werd als basis genomen, alle doelstellingen werden overlopen en 

bijgestuurd waar nodig.  De inkomsten van de taxaties werden verlaagd, de 

verzekering werd verhoogd. Flanders Trails wordt mee opgenomen in de begroting.  
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4. Wandelclubs 

• Nieuwe club Wandelsport Limburg 
Kunnen we dit niet voorkomen in het reglement. De naam van een provincie kan niet 
gebruikt worden in de naamgeving van een club.  

• Alle correspondentie met nieuwe -en clubs in problemen werden overlopen.  

• Ledenhernieuwing 
Momenteel tellen we 57081 leden waarvan 2147 federatieleden.  
 

5. Beleidsplan: 

• Heropstart tochten – Wandelblog 
Momenteel wordt er nog vermeld “tocht gaat door”. Vanaf september gaat dit niet 
meer vermeld worden. Opnemen in een clubinfo en vermelden op de regionale 
vergaderingen nog eens meenemen. Dit gaat niet meer op de blog gepubliceerd 
worden.  
 

• Wandeltochtpijlen 
We ontvingen een melding dat de nieuwe pijlen verkleuren. De leden van het BO 
hebben dit nog niet ondervonden. Deze zijn misschien langdurig gebruikt om 
maandenlang het permanente parcours aan te duiden?   
 

• Verslag overleg TeGek 
Alle clubs die participeren werden uitgenodigd voor een overleg op 20/09. Maar alle 
materialen werden aangemaakt en iedereen is op de hoogte.  

 

• Vlaanderen Wandelt 2022 
Momenteel zijn er nog 43 clubs die zouden deelnemen aan Vlaanderen Wandelt 
Lokaal. 
  

• Western Fronttrail: 
1300 deelnemers ongeveer 600 niet-leden die federatielid worden.  

 

• FlandersTrails 2022: 
De deelnemers aan het criterium zijn gekend, er wordt momenteel gewerkt aan de 
websites en er is overleg met de deelnemende clubs. Volgende week is er een 
overleg met de Boslandtrail.  
 

6. Ingebrachte punten 
 

• Goedkeuring uitnodiging regionale vergaderingen 
De uitnodiging werd overlopen/aangepast en daarna goedgekeurd.  

 

• Verkiezingen federatieteamleden 
✓ Als iedereen verkozen wordt zullen volgende aantal federatieteamleden 

zetelen: 14 in Antwerpen, 15 in Limburg, 13 in Oost-Vlaanderen, 16 in 
Vlaams-Brabant en 18 in West-Vlaanderen. 

✓ AV 76 + 1 vertegenwoordigers tellen. 
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De procedure voor de verkiezingen BO werd overlopen.   
 

• Verslag RB Antwerpen + Vla Bra  
Antwerpen in de Winter wordt niet meer georganiseerd.  

 

• Vlaams-Brabant Wandelt 2022 
Er werd vanuit gegaan dat de Markttrotters Herne deze wandeldag zou organiseren. 
Daar deze sabbatjaar nemen werd Zaventem gevraagd om als vervanger op te 
treden. Punt is dat de regionale wandeldag werd toegewezen aan Halewijn en niet 
aan de Markttrotters. Iedereen erkend zijn fout in deze.  
Voorstel is om 2 regionale wandeldagen te organiseren. Maar wel een gevaarlijk 
precedent, we moeten dit ook in de toekomst kunnen verdedigen. 
Op 24/08 is er een vergadering tussen de 2 clubs en enkele vertegenwoordigers RB 
en BO.  
 

• Nieuwjaarsvieringen – clubs die 50jaar werden 
De clubs die in het verleden hun 50 jarig bestaan vierden mogen de eerste editie ook 
met 10 gratis bestuurders aanwezig zijn. 
 

• IR + SR  
✓ moeten RB leden steeds lid zijn van een wandelclub. Er moet steeds aan de 

voorwaarde van clublid voldaan worden ook tijdens het mandaat.  
✓ Handtekening van 2 leden van het RB op het verkiezingsformulier nog 

noodzakelijk? 
✓ Aanpassingen IVV 
✓ Verduidelijkingen clubkampioenschap 
✓ Regionale wandeldag herdefiniëren ivm kalender 
✓ Naamgeving clubs, geen provincie in de naamgeving. 
✓   

 

• Overzicht verlofperiodes personeel 
Soms is het interessant voor leden van het BO om te weten wie wanneer verlof heeft 
in de maanden juli/augustus. Roel bezorgt een overzicht in juni 2022. 
 

• AV van het BOIC: we zullen ons hier verontschuldigen.  

• Het beleidsweekend gaat door op het laatste weekend van oktober. We zitten samen 
met het personeel op 25/10. 
 
 
 


